

Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Hari Minggu Prapaska Ke-1

GARAM DAN TERANG DUNIA: PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI

FOKUS BULANAN:

HARI AIR SEDUNIA (22 Mac)

BERHENTI MEMPERSOALKAN ALLAH

Besarnya cabaran yang dihadapi semasa pandemik nampaknya tidak dapat diatasi sehingga sesetengah daripada kita mungkin berasa ingin berputus asa. Mungkin ada di antara kita yang menyalahkan Allah kerana membenarkan perkara itu berlaku. Jadi, bukannya Allah meminta kita mempertanggungjawabkan perbuatan kita, seperti halnya Adam di taman - "di manakah kamu?" (Kejadian 3:9) kita memanggil Allah dengan "Di manakah Engkau di tengah-tengah pandemik ini?" Atau kita mungkin telah bertanya soalan ini sebelum tahun-tahun pandemik, terutamanya semasa penderitaan peribadi. Tangisan kita yang berterusan mungkin adalah meminta Allah mewajarkan penderitaan kita, terutamanya apabila kita merasakan layak mendapat yang lebih baik.

**PETIKAN TULISAN
SUCI UNTUK
DIHAFAL:**

Sebab,
barangsiapa
yang berseru
kepada nama
Tuhan, akan
diselamatkan.

(Roma 10:13)

Bahkan Yesus tidak terlepas dari penderitaan dan godaan manusia. Ramai daripada kita dengan mudah boleh mengaitkan godaan yang Yesus hadapi di padang pasir. Ujian pertama adalah keperluan untuk memenuhi keperluan asas manusia - kelaparan. Dalam kes ini, godaan adalah untuk menukar batu menjadi roti. Yesus tergoda untuk mengetepikan "kemanusiaan"-Nya dan membuktikan bahawa Dia boleh melakukan apa sahaja yang Dia mahu kerana Dia adalah Anak Allah. Berapa kerapkah kita berharap bahawa kita mempunyai kuasa "Ilahi" supaya kita boleh melakukan mukjizat atau mendapatkan apa yang kita inginkan?

Urutan seterusnya dalam godaan mencerminkan rasa lapar akan kuasa. Ia bermaksud mencari pengiktirafan dan populariti untuk kepentingannya sendiri, jangkaan seterusnya akan rasa hormat dan ketaatan daripada orang lain, dan akhirnya mempunyai kuasa sepenuhnya ke atas orang dan situasi. Keinginan untuk kuasa sedemikian boleh menghakis kompas moral kita terutamanya apabila tiada yang lain dapat menandingi kepentingannya dalam kehidupan kita, termasuk Allah.

Godaan terakhir, akhirnya menarik kita kembali kepada kecenderungan semula jadi kita sebagai keturunan Adam - keinginan untuk menjadi Allah. Lagipun, sejarah telah menunjukkan kita, manusia, sebagai pencipta dan pencipta yang hebat dalam banyak bidang kehidupan. Dan apabila kita berusaha ke arah "mencipta semula" kehidupan itu sendiri - kita kembali kepada dosa yang paling asas, dosa yang wujud walaupun pada permulaan penciptaan, ketidakupayaan untuk melihat bahawa segala-galanya, dan terutamanya kehidupan, datang daripada Allah.

Akhirnya dalam menghadapi kesemua godaan ini dalam kepercayaan dan iman, seperti yang Yesus lakukan dengan rela hati, kita mungkin menyedari bahawa Allahlah yang mengawal dan bukan kita. Hanya jika perspektif hubungan kita dengan Allah menjadi lebih tinggi atau melampaui diri kita sendiri, kita boleh berhenti mempersoalkan Allah dan meminta Dia memberi pertanggungjawaban kepada kita untuk cobaan dan penderitaan kita. ✚

**AYAT SUCI
MINGGU INI**

Ulangan 26: 4-10;

Mazmur 90: 1-2,10-15;

Roma 10: 8-13;

Lukas 4:1-13.